
5't..-.1--'' (!.Pl~ . 

BUDAPEST FÖV ÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZaT 
KÉPVISELÖ-TESTÜLETÉNEK l ):q~ - '{ i, ( 

KULTURÁLIS, OKTATÁSI ÉS SPORT BIZOTTSÁGA ! 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 2013. február 21-én a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat Polgármesteri Hivatala hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent 

László tér 29. I. em. 100.) megtartott rendkívüli ülésén. ; .. ;,-.ji),:·\·'·:,_;:: __ , __ ~.:-r.~.-;-.~--(_--~-Y~.f~-(~~-x:-lZ.l_~-fT .. ~:·-::-:r,,_I~T-1 
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Az ülés kezdetének időpontj a: 7
45 
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A jelenléti ív alapján jelen vannak: • 7!]13 FEBR Z 7. . 
Révész Máriusz bizottsági elnök, c ~~_C:_li:::._ .................. -------------·.···---~ 
Dr. Csicsay Claudius Iván, Gál Judit, Szabóné Gerzson Sarolta, Varg~ati tválll:<; b .. izot~á~.k~~iselo __ ·.·:.:.~:i:Kió. . 'l· 

tagjai, · .YlJ_f~'(k111 f~R-b. .. l 

Beliczay Sándor, dr. PluzsikAndrásné, Vizi Tibor a bizottság nem kép_i~_elö tagj_<Ü. · . . ... --~J'~~t" j 

Távolmaradását előre jelezte: 
Lakatos Béla 
Somlyódy Csaba 
Vennes Zoltán 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Kovács Róbert 
Dr. Pap Sándor 
Radványi Gábor 
Weeber Tibor 
Dr. Kántásné Dr. Szabó Ivett 

Az ülést vezeti: Révész Máriusz bizottsági elnök 

Távolmaradás oka: 
hivatalos elfoglaltság 
hivatalos elfoglaltság 
hivatalos elfoglaltság 

polgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
a Humán Iroda Oktatási, Kulturális és 
Civil Csoport vezetője 

Elnök: Köszönti a megjelenteket, és megnyitja a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság ülését. 
Megállapítja, hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes. Bejelenti, hogy a jegyzőkönyvet Gorzó Irén 
vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül. 

A napirendi pont elfogadása előtt felszólal: 

Dr. Kántásné Dr. Szabó Ivett: Tájékoztatja a Bizottságot, hogy az Önkormányzat, az ATV Zrt.
vel kötött szerződés módosításának kiegészítéseként, szerződést kíván kötni a Klebelsberg 
Intézményfenntartó Központtal, a Szent László Gimnázium médiaoktatásának támogatásáról. 
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Elnök: Javasolja, hogy a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság első napirendi pontként tárgyalja 
meg az Önkormányzat és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ között a Szent László 
Gimnázium műsorkészítési feladatai tárgyában kötendő szerződésről szóló előterjesztést. 
Amennyiben nincs észrevétel, kéri szavazzanak a napirend elfogadására az ismertetett módosítással 
együtt. 

A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el 
a napirendjét: 

l. Az Önkormányzat és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ között a Szent László 
Gimnázium műsorkészítési feladatai tárgyában kötendő szerződés 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

2. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet megalkotása 
Előterjesztő: Kovács Róbert polgármester 

l. napirendi pont: 
Az Önkormányzat és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ között a Szent László 

Gimnázium műsorkészítési feladatai tárgyában kötendő szerződés 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, jelezze. 

Szóbeli módosító javaslat: 

Csicsay Claudius Iván: Az előterjesztés l. mellékletét képező határozattervezet l. melléklet 
(Megállapodás) 4. pontja az alábbiak szerint módosuljon: 
"4. Az Önkormányzat vállalja, hogy a szorgalmi időn kívül a műsorkészítésért havonta 
150 OOO Ft összeget biztosít a [Fenntartó részére] Gimnázium diákjai részére a Fenntartán 
keresztül." 

(13111. módosító javaslat) 

A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja 13111. módosító 
j avaslatot 

Az előterjesztés l. mellékletét képező határozattervezet l. melléklete (Megállapodás) kerüljön 
kiegészítésre az alábbiak szerint: 

7. Ez a szerződés az aláírás napján lép hatályba és 2014. december 31-én hatályát veszti. 

[7]~- Jelen szerződésben ( ... ) 

(131/2. módosító javaslat) 
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A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja 131/2. módosító 
j avaslato t. 

A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatja "Az 
Önkormányzat és a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ között a Szent László Gimnázium 
műsorkészítési feladatai tárgyában kötendő szerződés" tárgyú, 131. számú előterjesztést a 13111. és 
131/2. módosító javaslatok figyelembevételével. 

Elnök: Bejelenti, hogy az SZMSZ 22. § (l) bekezdésében foglaltak alapján 5 perc szünetet rendel 
el. 

Szünet 

Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes. 

2. napirendi pont: 
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotása 
Előterjesztő: Kovács Róbert polgármester 

Elnök: Megkéri Kovács Róbert polgármester urat, illetve dr. Pap Sándor alpolgármester urat 
röviden tájékoztassák a Bizottságat az Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 
rendelettervezetről. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Kovács Róbert: Elmondja, hogy jelentős változás figyelhető meg az idei év költségvetésével 
kapcsolatban, ennek egyik oka, hogy az állami és önkormányzati feladatmegosztás megváltozott 
Az oktatás jelentős része állami feladatként jelenik meg a jövőben, ehhez az állam forrásokat vont 
el az önkormányzatoktóL A másik ok, hogy az előző évekkel ellentétben, csak olyan bevétellel 
számoltak, ami reálisan tervezhető, mely bevételek összege várhatóan meg fog érkezni az 
Önkormányzat számlájára. Az oktatás, sport és kultúra területén az Önkormányzat ebben a 
költségvetési évben minden olyan megszakott kötelezettségét továbbviszi, amit korábban terveztek, 
ezzel is biztosítva a tanév zavartalan zárását. A következő tanév előkészítése folyamatos, sok 
tárgyalást kell még folytatni a finanszírozásokról, számos kérdést meg kell vizsgálni. Az oktatás, 
sport és kultúra területén a korábbi éveket az jellemezte, hogy az Önkormányzat jelentős átadott 
pénzeszközállománnyal rendelkezett, egyesületeket, civil szervezeteket több l O millió forinttal 
támogatott. Tavaly év végén már látszott, hogy ez a támogatási rendszer, több ok miatt, az idei 
évben nem tartható fent. Akkor a szerződésekjelentős részét felülvizsgálták, felmondták. Az Állami 
Számvevőszék sokszor megfogalmazta számunkra, hogy az Önkormányzat, államháztartásorr 
kívülre nagyon szigorú feltételekkel engedhet át pénzeszközöket, az idei évtől kezdve ez már csak 
képviselő-testületi döntéssel történhet. Most az óvatos, biztonságos gazdálkodás elve mentén, de 
úgy, hogy az egyesületek, civil szervezetek azért továbbra is kapjanak valamilyen támogatást és az 
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Önkormányzat tudja segíteni munkájukat, terveztek mindenki szamara különböző összegeket. 
Összességében úgy gondolja, hogy ez a költségvetés nagyon reális költségvetés, reális számokkal 
dolgozik, nagyon jó, fenntartható fejlődést alapoz meg, illetve egy stabil, a likviditást rögzítő, 
biztonságosan kezelő, kiegyensúlyozott gazdálkodást lehetövé tevő költségvetés. 

Dr. Pap Sándor: Tájékoztatja a Bizottságot, hogy az állam átvállalt közel l milliárd forint 
adósságot az Önkormányzattól, így megközelítőleg l ,2 milliárd forint hitele maradt Kőbányának, 
mely hitel beruházási hitel. Elmondja, hogy adósság szempontjából, a legjobb helyzetben lévő 
kerületek egyike a Kőbányai Önkormányzat. 

Varga István: Érdeklődikmikor keletkezett az Önkormányzat hitelállománya 7 

Dr. Pap Sándor: A 2003 és 2007 közötti időszakban keletkezett a hitelállomány. 

Dr. Pluzsik Andrásné: Elfogadhatatlannak tartja, hogy a helytörténeti múzeum épületének 
rendezése, bár 200 7 -ben határozat is született ezzel kapcsolatban, nem szerepe l a költségvetésben. 
Véleménye szerint az épület felújítására lehetne kerületi összefogást hirdetni a vállalkozókkal, 
lehetne pályázni is. Elmondja, hogy az épület Kőbánya egyik legértékesebb telkén van, melynek 
udvara az utolsó, ahol Kőbánya eredeti felszíne található, felújítása után, alkalmas lenne a 
helytörténeti múzeum kialakítására. 

Kovács Róbert: Elmondja, hogy az épületre készült tervet az engedélyező hatóság sem hagyta 
jóvá, azóta több terv is készült, közöttük egy 400 millió forint értékben. Tavalyi év során [elmerült 
annak a lehetősége, hogy kis anyagi ráfordítással elkezdhetnék használni a házat úgy, mint az 
Újhegyi Közösségi Háznál, azonban sajnos ez nem lehetséges, mivel az épületben nincs fűtés és a 
vizesblokk is használhatatlan. Ezek felújítása 20-30 millió forint összegű beruházást igényeine. 
J elenleg a költségvetés tervezetében olyan fejlesztések szerepelnek, melyekre már korábban 
kötelezettséget vállaltunk, ezekhez külső forrásokat is várunk. Sajnos a jelenlegi költségvetési 
évben nincs lehetőség az épület felújítására, marad az állagmegóvás. 

Gál Judit elhagyta az üléstermet. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 7 fővel határozatképes. 

Elnök: Elmondja, hogy büszkék lehetünk az elkészült költségvetésre, mert véleménye szerint 
működőképes. Az óvodáknál továbbra is tudják biztosítani a teljes óvodai ellátottságot. Nagy 
eredménynek tartja, hogy a többi kerülettel ellentétben továbbra sincs bölcsődei térítési díj. Az 
adósságkonszolidációval kapcsolatban megjegyzi, hogy valóban kicsit rosszabbul jártunk, mint 
azok az önkormányzatok, akik nagyobb mértékben voltak eladósodva, de az adósságátvállalást 
követően, remélhetőleg közel 136 millió forinttal javulhat az Önkormányzat egyenlege év közben. 
Véleménye szerint, az átadott pénzeszközök sok esetben nagyon fontos célt szolgálnak, jelentős 
döntések születtek ezzel kapcsolatban, többek között a Törekvés Művelődési Központ 
támogatásával megmentették a működését, sportegyesületek kaptak pénzt. Nagy beruházások, 
fejlődések várhatók a kerületben sport, oktatás területén, a DSE sportcsoportok működése is 
biztosítva lesz. 

Radványi Gábor: Tájékoztatja a Bizottságot, hogy tárgyalást folytatnak a MÁV Zrt.-vel, a 
sporttelep átvételével kapcsolatban. Remélhetően az idei évben még egy sportkomplexummal 
gazdagodik kerületünk, tovább színesítve Kőbánya sportéletét 
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Varga István: Elmondja, hogy végre ez a költségvetés azzal a szemlélettel készült, ahogy Ö is 
gazdálkodik a saját vállalkozásában. Készülve a legrosszabbra, bármi változás történik, az javít az 
Önkormányzat helyzetén. 

Dr. Pap Sándor: Tájékoztatja a Bizottságot, hogy a kerületben nincs kivetendő adó, 4-5 éve nem 
emeltek helyi adót. 

Kovács Róbert: Elmondja, hogy 2013. február 28-án rendkívüli képviselő-testületi ülést tartanak 
azért, hogy a tavalyi év végén felülvizsgált, vagy módosításra váró szerződéseket mihamarabb el 
tudják fogadni, illetve a Képviselő-testület hatáskörébe került pályázatok kiírásra kerüljenek és a 
civil szervezetek támogatásaminél hamarabb megtörténjen. A képviselő-testületi ülést megelőzően 
az érintett bizottságoknak lehetőségük lesz rendkívüli ülés keretében megtárgyalni az 
előterjesztéseket 

Vizi Tibor: Megköszöni az Önkormányzatnak a Törekvés Művelődési Központ idei évre tervezett 
támogatását, egyben mindenkit meghív a 2013. december l-jén a Művészetek Palotájában 
megrendezésre kerülő gálaműsorra, a Törekvés Művelődési Központ 125 éves évfordulója 
alkalmából. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri a Bizottságot, hozza meg döntését a 99. számú 
előterjesztés támogatásáról. 

A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 6 igen szavazattal, l tartózkodással "A Budapest Főváros 
X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról" szóló 99. számú előterjesztést támogatja. 

Elnök: Megköszöni a megjelentek munkáját, megállapítja, hogy a bizottság a napirendet 
megtárgyal ta, és a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság ülését 850 órakor bezárj a. 

K. m. f. 

Törvényességi szempontból ellenjegyzem: 
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Ajegyzőkönyv mellékletei 

../ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

../ jelenléti ív 

../ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

D határozatok melléklete 

D írásban benyújtott módosító javaslat 

D jegyző törvényességi észrevétele 

D interpelláció 

D titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

D felszólalási jegy 
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BUDAPESTFővÁROS X. KERÜLET KÖBÁNY AI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLET 

KULTURÁLIS, OKTATÁSI ÉS SPORT BIZOTTSÁG 

Jelenléti ív 
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Bizottsági tagok: 

Révész Máriusz 

Dr. Csicsay Claudius Iván 

Gál Judit 

Szabóné Gerzson Sarolta 

Varga István 

Somlyódy Csaba 

Beliczay Sándor 

Dr. Pluzsik Andrásné 

Lakatos Béla 

Vermes Zoltán 

Vizi Tibor 

Tanácskozási joggal: (aláírás) 
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